
Styrelsemöte Brittsommars Samfällighet 
 

Datum: 2014-08-25 

Plats: Brittsommargränd 14 

 

Närvarande: 

Jonas Lindgren, nr 18 

Eva Johannisson, nr 14 

Pär Linde, nr 10 

Staffan Larsson, nr 9 

Ulla Rappich, nr 12 

 

Frånvarande: 

Håkan Mattson, nr 6 

 

Gäst: Peter Liljeström, nr 21 

 

 

1. Ekonomi 
Pär L ska göra en avstämning varje kvartal. Januari är bokslutsmånad och Q4, april är 

Q1, Juli Q2, oktober Q3. Styrelsen ska träffas måndagen efter varje 

kvartalssammanställning. Pär L meddelar när varje sammanställning är klar. Pär L 

kontaktar även Peter Liljeström peter@liljestrom.net och bokar in honom till mötet. 

Pär L skickar Peter L både sie-fil och full backupfil före mötet. 

 

2. Drift / Underhåll 

Jonas L och Staffan L fortsätter arbetet med kärlen för matavfall. Det som kvarstår nu 

är hur de fysiskt ska få plats. När det är klart och innan matavfallskärlen kommer ska 

information ut till hushållen. Jonas och Staffan kommer ha besked att ge till nästa 

möte (15/9). 

 

Städdag bestämdes till 18/10 kl 10:00. Före dess ska styrelsen ha gjort en besiktning, 

en Att-göra-lista samt köpt in material som behövs inkl. lunch. 

 

Alla garagedörrar måste ses över men vi börjar med de som hade inbrott vilket var nr 

5, 7, 11 och 13. Anna V i nr 4 gjorde en polisanmälan på både garageinbrotten och de 

två främmande männen som rörde sig i området morgonen efter. Eftersom Anna själv 

inte var drabbad kunde hon inte bli målsägande till anmälan och har därför inte fått 

någon kopia på rapporten. Dock ska denna anmälan användas som grundanmälan till 

de andra garagen. Anmälan har nr 0201-k222468-14. Varje ägare måste själv göra en 

polisanmälan. Samfällgheten kan bara nyttja försäkring (ca 9 000 kr självrisk…) för de 

garage som har polisanmälts. Det är därför viktigt att detta görs av resp. ägare och att 

styrelsen får kopia på anmälan. Vem i styrelsen roddar med detta? 

 

Pär L tar över efter Jonas L och försöker få tag i garagemannen på Bygma som kan 

komma och kolla garagen 5, 7, 11 och 13 som då måste vara upplåsta. 

 

3. Pågående projekt 
- 

 

mailto:peter@liljestrom.net


4. Framtida projekt 
- 

 

5. Avtal 
- 

 

6. Information till samfälligheten 

a. Skapa välkomstbrev till nyinflyttade 

b. Information om lite allt möjligt s.s. hemsida, trivselregler, uppmärksamhet, 

rastning av hundar, m.m 

c. Information om sopsortering och matavfall 

d. Eva J gör skyltar till soprummen och tar hjälp av Ulla R. Pär L har givit Eva 

kommunens informationsbroschyr som underlag. 

 

7. Övrigt 

Eva J har några gånger sett en kvinna som rastar sin hund här på gården. Att folk 

spatserar igenom vårt område är bara bra men att låta hundar kissa i området är inte 

ok. Nästa gång någon ser kvinnan ska vi upplysa henne. Gäller så klart även andra om 

det skulle förekomma. 

 

Håkan M har ännu inte målat gaveln. Detta måste göras vid första bästa torra tillfälle. 

Hur löser vi detta? 

 

Eva J la märket till att infartspelarna börjar se bleka ut. De kommer komma med i 

besiktningsrapporten. 

 

8. Nästa möte 
14/9 kl 10:00 – styrelsen gör en besiktningsrunda. Eva kollar igenom Per Mårtenssons 

tidigare besiktningsrapporter som underlag. 

15/9 kl 19:00 – styrelsemöte hos Pär L 


